



14. The Emergence of "Stateless" Corporations: Implications for Trade, Investment and the Canadian Economy, par Julie Fujimura. (à paraître)
15. Competition Policy Convergence: Abuse of Dominant Position, par Nicolas Dimic. (à paraître)

**B) TRADE DEVELOPMENT SERIES**

1. From a Trading Nation to a Nation of Traders: Towards a Second Century of Trade Development, par Andrew Griffith, document n° 92/5, mars 1992
2. Les exportations et la création d'emplois, par Morley Martin, document n° 93/6, juin 1993 \*
3. Export Financing in an Age of Restraint, par Jamel Khokhar. (à paraître)

**C) REGIONAL TRADE AND ECONOMIC SERIES**

1. Les approches particulières - Régionalisation et diplomatie économique canadienne, par Keith H. Christie, document n° 93/8, mai 1993 \*
2. Adapting to Change: Canada's Commercial and Economic Interests in the Former Soviet Union, par Ann Collins. 93/13 (à paraître)
3. International Development Assistance and Bilateral Economic Diplomacy: A Perfect Match?, par Nicolas Dimic. (à paraître)
4. China 2000: The Nature of Growth and Canada's Economic Interests, par Steve Lavergne. (à paraître)

**D) OTHER ECONOMIC PAPERS**

1. Croissance démographique mondiale et mouvements de population - Conséquences pour les politiques canadiennes, par Michael Shenstone, document n° 92/7, avril 1992
2. Pour des sanctions efficaces et appropriées, par Jean Prévost. 93/4 (mars 1993) \*
3. L'or noir - Évolution du marché mondial du pétrole et conséquences pour le Canada, par Sushma Gera, document n° 93/5, février 1993 \*
4. Determinants of Economic Growth in Developing Countries: Evidence and Canadian Policy Implications, par Rick Mueller. (à paraître)

\* available in English/disponible en français